
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 21. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 107 A
Forslag til lov om ændring af ejendomsvurderingsloven og forskellige andre love. (Ansæt-
telse af grundværdier for erhvervsejendomme m.v.).
Af skatteministeren (Morten Bødskov)

Spørgsmål 42
Er ministeren enig i, at en række af de opgaver, Vurderingsstyrelsen i dag løser ud
over den egentlige vurderingsmæssige kerneopgave, i form af udtalelser og vurderinger
til primært Skattestyrelsen og andre offentlige instanser i sager om bindende svar, ga-
vesager, sager om statens køb og salg af fast ejendom (jf. Budgetvejledningen) m.v.,
fremover bliver betydeligt vanskelige at løse på et sikkert grundlag, hvis styrelsen ikke
som led i ejendomsværdiansættelser foretager løbende analyser (datasikring) til brug for
ansættelse af en ejendomsværdi på erhvervsejendomme?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Louise Schack Elholm (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Louise.Elholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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